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 Działając w imieniu mieszkańców po zgłoszonych do mnie wnioskach zwracam  
się z uprzejmą prośbą o rozpatrzenie możliwości postawienia na rynku tablicy ogłoszeń 
 z elektronicznym wyświetlaczem, na której publikowane byłyby ważne komunikaty  
oraz informacje dotyczące spraw lokalnych. 

 Wielu mieszkańców, zwłaszcza osoby starsze, nie korzystają z internetu i mediów 
społecznościowych, co utrudnia im dostęp do bieżących informacji publikowanych  na stronie 
internetowej miasta. Instalacja takiej tablicy umożliwiłaby skuteczniejsze dotarcie z istotnymi 
wiadomościami do szerszego grona odbiorców. 

 W związku z tym zwracam się z prośbą o przeanalizowanie tej propozycji, określenie 
potencjalnych kosztów, a także wskazanie dogodnej lokalizacji  dla  takiej tablicy na rynku. 

 Z góry dziękuję za pozytywne rozpatrzenie wniosku i liczę na uwzględnienie tej 
inicjatywy  w najbliższych latach, która przyczyni się do lepszej komunikacji i integracji 
społeczności lokalnej. 

        Z poważaniem: 

        /-/ Aleksandra Jaguś 


